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Abstract (en)
The invention concerns a mounting device for ladder accessories. This device is characterised in that it makes use of at least one slide element
(11, 13, 15) fixed longitudinally on a ladder upright (1), and various ladder accessories (3, 5) designed to slide via their base (5) on the said slide
element, it being possible for the said accessories to be fixed at the desired use height on the said slide element by a conventional mechanical
mounting means, which may optionally be releasable, such as a retractable stop member engaging on a notch in the upright, a weld point, a local
deformation, the fitting of a screw, a rivet etc. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif de fixation d'accessoires pour échelles. Ce dispositif est caractérisé en ce qu'il fait intervenir au moins un élément
de coulisse (11,13,15) fixé longitudinalement sur un montant d'échelle (1), et des accessoires divers (3,5) pour échelles conformés pour coulisser
par leur base (5) sur ledit élément de coulisse, lesdits accessoires étant aptes a étre fixés a hauteur d'utilisation désirée sur ledit élément de
coulisse par un moyen mécanique classique de fixation, éventuellement déverrouillable, telle qu'une butée escamotable en prise sur un crantage du
montant,un point de soudure, une déformation locale, la pose d'une vis, d'un rivet etc.. <IMAGE>
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